
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/8621.

Benyújtás dátuma: 2024-07-04 19:50

Parlex azonosító: PR4QLA4X0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Novák Előd (Mi Hazánk) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mely pártok ajánlóívein talált hamis aláírások miatt 
indult büntetőeljárás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A választások előtt heteken át hiába próbáltam megtudni a rendőrségtől: mely pártok ajánlóívein
talált hamis aláírások miatt indult büntetőeljárás? A választás után is annyit válaszoltak csak, hogy
„hamis ajánlások leadásával” összefüggésben 6 büntetőeljárás indult, de hogy mely pártok, mely
jelöltek esetén, azt nem árulták el.
 
Az egyik feljelentőtől tudom, hogy nyomozást indított a rendőrség a Jobbik jelöltállítási csalása
ügyében választás rendje elleni bűncselekmény miatt,  az egyik elkövető pedig nem más, mint a
Jobbik kispesti elnöke, a politikusbűnözővé vált Lázár Tamás, aki a szivárványkoalíció részeként a
nagyrészt fővárosi tulajdonú Nagybani Piac felügyelő bizottsági elnöke.
 
A kamupártok mellett az egykor valós támogatással rendelkező pártok (pl. a Jobbik) szoktak élni a
politikusbűnözésnek azzal a formájával, hogy törvénytelenül – jellemzően korábbi választásokról –
rögzített  adatbázisból hamis ajánlást  adnak le a választópolgárok nevében, ez azonban könnyen
ellenőrizhető utólag a Nemzeti Választási Iroda honlapján.
 
Többek közt Kisberk Szabolcs, a Mi Hazánk kommunikációs igazgatójának Kispesten élő testvére
is élt ezzel az online ellenőrzési lehetőséggel, s meglepődve tapasztalta, hogy korábbi jobbikosként
most is ott szerepelt ajánlása a Jobbiknál, pedig valójában már nem írt alá nekik, hiszen csalódott
bennük. A rendőrségi kihallgatásán derült ki, hogy a lefoglalt EP-ajánlóív gyűjtője nem más, mint
az említett Lázár Tamás kispesti Jobbik-elnök. A felelősség tehát egyértelmű, az aláírást gyűjtők
normális  esetben  elkérik  az  ajánló  lakcímkártyáját,  ehhez  joguk  van,  másként  nem  is  lehetne
felvezetni  az  ívekre  az  adatokat.  Itt  azonban  nem  ez  történt,  a  korábbi  támogatók  adatait



törvénytelenül használta fel az egykor jobboldali párt, ami a szervezett politikusbűnözés példája.
Többen is jelezték nekem, hogy azt a választ kapták, hogy a Mi Hazánk mellett a Jobbik ajánlóívein
is szerepelnek az adataik, miközben évek óta megszüntettek minden kapcsolatot a balliberálissá vált
párttal.
 
Kérem tisztelettel érdemi válaszát.
 
Köszönettel:
Novák Előd
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